

Chitosan hemostatic gauze - Gaze hémostatique au chitosan - 1-Medical

The 60 seconds compression-solution to stop severe arterial bleeding

This hemostatic gauze dramatically accelerates the packing time and reduces compression time thanks to chitosan technology.

Which can provide a significant difference in life-threatening situations, reducing the time to stop severe arterial bleeding to only 60 seconds of compression

Technical specifications :

- Gauze : 3 in x 5 yds - 80 x 150 mm,
- Weight : 15g,

Fast-Acting Solution to Stop Severe Arterial Bleeding : *The Chitosan Hemostatic Gauze is specifically designed to quickly stop severe arterial bleeding, taking only 60 seconds of compression. This rapid response reduces blood loss and prevents hypothermic bleeding commonly associated with severe traumatic injuries.*

Utilizing Proven Hemostatic Technology : *This advanced technology provides life-saving relief in emergency situations, ensuring that you have the tools to handle the most severe instances of arterial bleeding.*

Fast-Acting, Reliable Performance : *The Chitosan Hemostatic Gauze provides reliable performance. In a situation where every second matters, you can count on our gauze to deliver the results you need, when you need them most. This makes it an essential solution for emergency care.*

CE medical equipment.

Cette gaze hémostatique accélère considérablement le temps de remplissage et réduit le temps de compression grâce à la technologie du chitosane.

Ce qui peut faire une différence significative dans les situations mettant la vie en danger, réduisant le temps nécessaire pour arrêter un saignement artériel sévère à seulement 60 secondes de compression.

Spécifications techniques :

- Gaze : 3 po x 5 yds - 80 x 150 mm,
- Poids : 15g.

Solution Rapide pour Arrêter un Saignement Artériel Sévère : *La Gaze Hémostatique au Chitosane est spécifiquement conçue pour arrêter rapidement un saignement artériel sévère, ne nécessitant que 60 secondes de compression. Cette réponse rapide réduit la perte de sang et prévient le saignement hypothermique couramment associé aux blessures traumatiques graves.*

Utilisation d'une Technologie Hémostatique Éprouvée : *Cette technologie avancée offre un soulagement vital dans les situations d'urgence, garantissant que vous disposez des outils nécessaires pour gérer les cas les plus graves de*



saignement artériel.

Performance Rapide et Fiable : *La Gaze Hémostatique au Chitosane offre une performance fiable. Dans une situation où chaque seconde compte, vous pouvez compter sur notre gaze pour obtenir les résultats dont vous avez besoin, lorsque vous en avez le plus besoin. Cela en fait une solution essentielle pour les soins d'urgence.*

Matériel médical CE.